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Radny Rady Miasta Woclawek
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Woclawek 7.09,2017r

Marek Wojtkowski

Prezydent m, Woclawka

U pzejmie powiad ami am, 2e podczas spotkani a mieszkaitc6w osiedla Male

Poludnie w ramach dy2uru radnych ponownie zglosil siq P L B zam,

uI, ,z zapytaniem czy zostal dokonany podzial geodezyjny w

oparciu wcze*niej opracowanqkoncepcjqpodzidu i zagospodarowania w/w terenu

zgodnie z deklaracjqPana Prezydenta ujqtqw piSmie z dnia 8.06.2017r znak.

GMK.N.0003.7.2017

W zwiqzku z powy|szym upnejmie proszg o powiadomienie czy zakohczony

zostal podzialu tego2 terenu gdy2 umoLliwilo by to wykupienie gruntu pod garailem tak
jak zapewnial Pan Prezydent we wczeSniejszych pismach kierowanych do w/w to jest

pismo GM,M6840.125.2016 z dnia 14.11.2016r, kt6re to miokazal.

Z powahaniem


